
Protokoll møte Studentparlamentet 16.12.2022 

 

Møtedato: 15.desember 2022 

Tid: 15:15 – 17.40 

Møtested: Sone F F1-060, Campus Halden 

 

 

Til stede med stemmerett: 

Nathalie Lunde (HVO) 

Signe Marie Berg (HVO) 

Lars Solberg (LUSP) 

Marita Stivang (LUSP) 

Inger Synnøve Johansen (LUSP) 

Daniel Nikolai Fiko (IIØ) 

Yasmin Hope (IIØ) 

Ruben Tuft (IIØ) 

 

Til stede uten stemmerett: 

Studentleder Naomi Lunner (AU) 

Ina Adele Fiskerstrand (AU) 

Kristine Ruud  (AU)  

Astrit Qerimi   (IIØ) 

Andreas Nilsen   (LUSP)  

Lars-Petter Jelsness-Jørgensen (til stede i egen orienteringssak) 

 

Ina Adele Fiskerstrand  ordstyrer 

Mari Gløckner Giil sekretær, vikar for organisasjonskonsulent 

 

 

 

 



Saksnr: 115-22 VEDTAK 

INNKALLING, SAKSLISTE OG PROTOKOLL 

A) Godkjenning av innkallinger 

Forslag til vedtak: Innkallingen godkjennes. 

GODKJENT 

B) Godkjenning av saksliste, samt oppmelding av saker til eventuelt 

Forslag til vedtak: Saksliste med timeplan godkjennes, med eventuelle tillegg og endringer. 

Forslag til endring: Ta inn endring «fram til sommer 2023» i vedtakssak 123-22 

GODKJENT med endringer 

C) Godkjenning av protokoll fra forrige parlamentsmøte 

Protokoll fra forrige møte ligger vedlagt. 

Forslag til vedtak: Protokoll vedtas 

GODKJENT 

 
Saksnr: 116-22 VEDTAK 

VALG AV MØTELEDER OG ORDSTYRER 

Det vises til SpiØs forretningsorden pkt 5.1. 

5.1. Møteledelse, herunder ordstyrer og møteleder, velges under valg av møteleder og ordstyrer i 

hvert møte i SpiØ. 

Forslag til vedtak: Arbeidsutvalgets forslag til møteleder er Sarah Naomi Lunner og Ina Adele 

Fiskerstrand som ordstyrer. 

GODKJENT 

 
Saksnr: 117- 22 ORIENTERING 

ORIENTERINGER 

A) Arbeidsutvalget: 

Studentleder: 

Møte med bedriftshelsetjenesten og HMS-ansvarlig angående uønskede hendelser ved HiØ. Faste 

ukemøter med AU og rådsledere. Diverse møtevirksomhet angående studentUKÆ. Møte med 

direktør for studieadministrasjon og vikarierende org.kons. Arbeidsutvalgsmøte. Formelt Faglig møte 

med direktører og ledelsen ved HiØ. Deltatt på workshop angående mobilitet og hvordan 

kollektivtrafikk kan bli bedre for studentene ved HiØ - mer om dette på et senere møte. Møte med 

SpareBank 1 stiftelsen. Møte mellom campustjenester og arbeidsutvalg. 

Deltatt på arbeidsmiljøutvalgsmøte. Hatt en prat med en ekstern ift avspark. Avspark-planlegging og 

mye dialog med hotellet det skal være på. Rapporter. Begynt å lage rutinebeskrivelser slik at det blir 



enklere for neste arbeidsutvalg og sette seg inn i ulike aspekter i studentdemokratiet. 

Juleforberedelser. Annet organisatorisk arbeid. 

Fra og med i morgen, fredag 16.12., vikarierer nestleder for leder en periode og inntil det kommer ny 

informasjon.  

Nestleder:  

UKÆ, møtevirksomhet, juleforberedelser, rapport, kontaktpersonarbeid. 

Velferd- og læringsmiljøansvarlig 

Utdanning- og kommunikasjonsansvarlig: 

• UKÆ 

o Møte med sparebanken og UKÆ Gruppen 

• Diverse møtevirksomhet 

• Eksamensperiode 

• Rydde kontoret 

 

B) Studentrådene orienterer 

• LUSP 

Kontortid, tillitsvalgtmøte, møte med programledere, avklart møte etter jul, grøtdag, konkurranser 

og premieutdeling. Har premier til overs. Ellers ikke mye nytt. 

• IIØ 

Lite nytt, grøtdag - stor suksess i Fredrikstad! Andre studenter viste interesse for å bli med i rådet.  

• HVO 

Julekonkurranse, grøtdag - stor suksess! Helsestasjon for studenter – jobbe videre med 

aldersgrensesak, da student har blitt avvist grunnet alder. Sak med SiØ.  

C) Organisasjonskonsulent 

Møtevirksomhet sammen med studentleder. 

D) Fadderstyret orienterer – ikke til stede. 

E) Studentsamskipnaden orienterer. 

Ikke mye nytt. Bærekraft blir tema i neste møte over nyttår 

F) Høgskolestyre-representanter orienterer. Innsendt skriftlig: 

Vi orienterte styret om at studentene er fornøyde med PhD og litt rundt arbeidet som gjøres i 

parlamentet. Det ble også ønsket alle en riktig god jul på vegne av studentene. 

Studentene fikk omsøkt budsjett, men minus 50 tusen til Ukæ. Dette kan søkes fra rektor. 20 tusen til 

valg ble fremmet som litt lavt og rektor presiserte at det også kan søkes midler fra rektors pott til 

studentvalg. 



G) Studentsamfunnene orienterer. Ikke til stede. 

H) Læringsmiljøkonsulent orienterer. Ikke til stede 

I) Ledelsen orienterer. 

Vedtakssak. Rektor ønsker å orientere etter pausen: GODKJENT.  

Se orientering under saksnr. 119-22 

J) Fagskolen orienterer. Ikke til stede 

K) Broen studentavis orienterer. Ikke til stede 

L) Andre. Ingen. 

 
Saksnr: 118-22 VEDTAK 

Resolusjon om Ola Borten Moe 

Studentparlamentene ved UIO og UIB har vedtatt resolusjon om Ola Borten Moe, statsråden for 

høyere utdanning. Det er blitt fremmet forslag av studenter som ønsker at studentdemokratiet ved 

Høgskolen i Østfold skal behandle og ta standpunkt i denne saken. 

Fra innkallingen: Studentdemokratiet inviteres til å diskutere denne saken, og det er særdeles viktig 

og diskutere godt hvorfor eller hvorfor ikke vedta en slik resolusjon. Det er viktig at studentrådene 

setter seg godt inn i saken, og det er viktig og komme med argumenter for hvordan Borten Moe har 

påvirket Høgskolen i Østfold. Personangrep og følelsesmessige argumenter er ikke ønskelig og heller 

ikke akseptert. 

Forslag til vedtak: 

a) Resolusjon godkjennes  enstemmig vedtatt 

b) Resolusjon godkjennes ikke 

 
Saksnr: 119-22 DISKUSJON 

Valgkomite og rutinebeskrivelse for dette 

Bakgrunn: Studentdemokratiet har behov for en valgkomite for å intervjue kandidater til 

fadderstyret, samt styrer og utvalg våren 2023.  

Utarbeid forslag til rutinebeskrivelse for valgkomite, ta utgangspunkt i allerede instruks. Tanken bak 

en rutinebeskrivelse er å gjøre det enklere for en valgkomite og utføre sin arbeidsoppgave og ha en 

sjekkliste de kan ta utgangspunkt i. https://www.hiof.no/livet-rundt-

studiene/studentdemokrati/studentrad-parlament/styringsdokumenter/instruks-for-valgkomite_-

spio.pdf 

Valgkomiteen intervjuer kandidater inn i styrer, råd, utvalg, samt fadderstyre og lager innstilling til 

samme verv/stillinger. Parlamentet velger deretter inn representanter.  

LUSP sender notater fra sist valgperiode i etterkant av møtet. Lite som er forberedt til møtet i dag. 

Parlamentet gid pause med tid til å sette seg mer inn i saken.  

https://www.hiof.no/livet-rundt-studiene/studentdemokrati/studentrad-parlament/styringsdokumenter/instruks-for-valgkomite_-spio.pdf
https://www.hiof.no/livet-rundt-studiene/studentdemokrati/studentrad-parlament/styringsdokumenter/instruks-for-valgkomite_-spio.pdf
https://www.hiof.no/livet-rundt-studiene/studentdemokrati/studentrad-parlament/styringsdokumenter/instruks-for-valgkomite_-spio.pdf


Notater etter pausen:  

Viktig å tydeliggjøre de ulike rollene. Lage link til informasjon om de ulike rådene/utvalgene/rollene. 

Ønsker overskrifter ala «Valgkomiteens virkeområde» Ønsker utdyping av punkt der det står» 

instruks om innstillingene».   

Punkt om markedsføring og informasjon – noe motsigende og kan evt. endres i ordlyd. 

Ang «kjønnsbalanse» - bør beskrives nærmere og avklares. Kommer i kontrast med dette med «beste 

kandidat».  

Bør det inn punkt om at dersom det ikke er aktuelle/egnede kandidater, så bør det være mulig å ikke 

innstille? 

Punkt 27: hva menes med «hensiktsmessig»?  

Info: Valgkomiteen intervjuer kandidater inn i styrer, råd, utvalg, samt fadderstyre og lager innstilling 

til samme verv/stillinger. Parlamentet velger.  

 

Rådene sender alle innspill skriftlig inn til AU og org.kons. etter møtet.  

 

Orienteringssak:  

Rektor Lars-Petter Jelsness-Jørgensen orienterer: 

Rektor presenterer seg selv for nye medlemmer av SpiØ.  

Høgskolestyremøte avholdt torsdag 15.12.2022 med saker  

Aktivitetsplan for Høgskolen i Østfold 2023 og 

Budsjettrammer 2023. Realvekst i budsjett i neste års budsjett 

Strategisk plan for Høgskolen i Østfold 2023–2030 (Strategi 2030) er vedtatt. Denne beskriver 8 

ambisjoner for videre arbeid.  

Rektor forteller om økte energikostnader og tiltak. Økte kostnader kan få dramatiske konsekvenser. 

Statens overføringer krymper. Ingen konsekvenser foreløpig, men mulig neste år. Økte utgifter nå, 

tas av eksisterende/oppsparte midler.  

Angående aktivitetsplan: viktig dette med studentaktivitet/engasjement. Kommunikasjon med 

rådene og utarbeidelse av en handlingsplan om økt studentengasjement.  

Campusutvikling aktuelt nå og i videre arbeid. Det er gjort store investeringer og fortsatt store planer 

hva som skal gjøres med byggene. Komplisert bygningsmasse, særlig i Fredrikstad. I dialog ang dette. 

Kan blir nybygg/relokalisering.  

Administrativ omorganisering: det er gjennomført evaluering og resultater fra denne kommer 

mandag. Vil sannsynlig bli betydelig justeringer. 

Høgskolen i Østfold har i flere år jobbet for å få etablert en egen doktorgradsutdanning. Nå er 

utdanningen endelig vedtatt av NOKUT og høgskolen forbereder oppstart i 2023.Dette er en stor og 

gledelig nyhet for HiØ. Endelig kan HiØ tilby hele spekteret av utdanning i Norge. Høgskolen har frem 



til nå ikke hatt noen doktorgradsutdanning. Nå gjenstår kun en formell godkjenning fra 

Kunnskapsdepartementet til å opprette den, og i løpet av en femårs periode forventes det at rundt 

20 stipendiater er i doktorgradsløp.  

Rektor ønsker å ta opp igjen «Rektors frokost» sammen med rådene. Annenhver gang i 

Fredrikstad/Halden.  

Takk for julekort!  

 

Saksnr: 120-22 ORIENTERING 

Rapporter AU og Studentråd 

 
Presentasjon av rapport for året som har gått. 

LUSP: Presentasjon. 

 HVO: Presentasjon.  

IIØ: Presentasjon. 

AU: Presentasjon. 

 
Saksnr: 121-22 ORIENTERING 

UKÆ 

AU har hatt samarbeidsmøter med aktører, både internt og eksternt. Ukæ blir 13. -18. mars i Halden. 

Ønske om også noe i Fredrikstad, men AU avventer angående samarbeid med FSS. Komite er nedsatt 

ang. samarbeid AU og HSS.  

Arbeidet fortsetter etter nyåret, arbeidsutvalget orienterer om arbeidet rundt UKÆ. 

Lokaler ved togstasjon tilhørende Kirkens bymisjon er tiltenkt arrangementer.  

Kom med forslag! 

 
Saksnr: 122-22 ORIENTERING 

Nytt kontor i Fredrikstad 

Studentdemokratiet har fra januar 2023 nytt kontor i Fredrikstad i H2. Dette er helt nytt, og er 

ferdigstilt 1. januar. Blir veldig fint! Eget studentlokaler utenfor lokalene. Offisiell åpning av 

«studenthjørnet» 18. januar. Det skal pakkes ned på kontoret i Fredrikstad i morgen, fredag. Flytting 

1. januar. Ingen kode, men nå kortleser. Mer synlighet.  

 

Saksnr: 123-22 VEDTAK 

Fullmakt for Arbeidsutvalget 



Arbeidsutvalget har tidligere fått fullmakt for å fylle inn plassene i styrer og utvalg. Arbeidsutvalget 

ber om en forlengelse av dette frem til sommeren 2023 - så det er mulig å fylle inn der det mangler 

studentrepresentanter, uten å måtte vente til neste studentparlamentsmøte. 

Arbeidsutvalget ber om fullmakt til å velge inn representanter i styrer og utvalg for 2022/2023. 

Forslag til vedtak: 

A) Arbeidsutvalget får fullmakt til å velge inn representanter   

B) Arbeidsutvalget får ikke fullmakt til å velge inn representanter 

C) Arbeidsutvalget får fullmakt til å velge inn representanter fram til sommer 2023.  

C) Enstemmig vedtatt  

 

EVENTUELT 

Ingen saker  

 

Saksnr: 123-22 DISKUSJON 

MØTEEVALUERING 

Vedtakssak:  

Andre enn medlemmer til stede i møtet, kan snakke i saken. Enstemmig vedtatt. 

Kommentarer:  

Spennende at rektor var her! Bør gjentas.  

Greit møte, fint at vi fikk tid til å diskutere saken om valgkomite selv om vi ikke hadde forberedt 

saken. Takk for det.  

Oversiktlig møte, god flyt, kjapt og konsist. 

Gøy å være med. Litt lavt stemmenivå.  

Setter pris på at rektor kom – viktig å gi han tilbakemelding om dette. Ønskelig at han deltar også på 

Avspark i januar.  

Si høyt hva avstemmingene blir underveis i møtet.  

Fint med drøftelsesmulighet i møtet.  

Ang sak om resolusjon – kunne vært ønskelig med mer argumentasjon innsendt i etterkant.  

Ingen avsporinger.  

 

Møte avsluttet 17.35.  


